
PROTOKOL NrXXV2009

obrad XXV sesji Rady Mrejskiei Ostrzesz6w
odbytej w dniu 5 marca 2009 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (90,5o/o)-

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Grzegorz WiEcek

W obradachuczestnicryli zaproszeni goScie wedlug za\4czonychlist obecno5ci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno&:i obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad )Off sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad )Off sesji Rady Miejskiej
4.Przy1gcie protokolu zobradXXIV sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

mrEiJzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza zrealbacjizadafiw poprzednim okresie, w,r\aszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapfiania radnych
8. Zapytanni wnioski przewodniczryychdzielnic i soltys6w
9. PodjEcie uchwal w sPrawie:

a) zatwierdzenia plan6w pracy stalych Komisji Rady Miejskiej na 2009 rok
b) zmiany w budirecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w rn2009 rok (nr 174/2009)
c) zaciqgniecia dlugoterminowego kredytu bankowego oraz zobowiryania wekslowego

(nr 163/2008)
d) udzielenia z budirctu Miasta i Gminy Ostrzesz6w pomocy finansowej Wojew6dztwu

Wielkopolskiemu r:r-zadaniazzakresudrogownictwaorazzawarciaporozumienia
@r 16412009)

e) udzielenia zbudi:e$tMiasta i Gminy Ostrznszlw pomocy finansowej Powiatowi
Ostrzeszowskiemu na7aduie zzakresudrogownictwa orazTawatcia porozumienia
(m 171/2009)

D )bycianieruchomoSci gruntowej polozonej we wsi Roj6w w rejonie ulicy Hetnr,anskiej
(nr 1s9/2008)

g) nabycia nieruchomo5ci gruntowej polo2onej we wsi Ostrzesz6w Pustkowie gnina

Ostrzesz6w (w 17 0/2009)
h) nabycia nieruchomo5ci gruntowej poloZonej we wsi Ostrzesz6w Pustkowie gmina

Ostrzesz6w (w 17 6/2009)
i) okreslenia zasanzawierania na kolejny okres um6w dziertaw, najmu itriryczsnn

zawartychrtaczas okreSlony do trzech lat (nr l66a/2009)
j) wydzier:zawienia grunt6w (ru 165/2009)
t 1 oAa*ia w airyczenienieruchomoSci zabudowanych budynkami komunalnymi

na rcEcz ZakJaflu Gospodarki Miesd<aniowej spolka z o .o. z/s w Ostrzeszowie
(r 17312009)

l) znriany Programu Kanaliz'asiiGminy Ostrzesz6w Qt 162/2A49)
li negu-lamin dofinansowania z Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska

i Gospodarki Wodnej w Ostrzeszowie dla mieszkaric6w Miasta i Gminy Ostrzesz6w
inwestujqcych w prrydomowe ocryszczakne Sciek6w w latach 2008 - 2009
(nr l6la/2009)
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m) oceny aktualno5ci studium uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego
Miasta i Gminy Ostrzesz6w oraz plan6w miejscowych(nr 16712009)

n) prrystqpienia do sporzadz-ennnniany Studiumuwarunkowaf i kierunk6w zagospoda-
nia przestrzennego Miasta i Gminy Ostrzesz6w (w 168/2009)

o) pr4'st4pienia do sporuqfiz-enramiejscowego planu zagospodarowania terenu poloZonego

we wsi Rogaszyce (ru 17212009)
p) utworzenia odrgbnych obwod6w glosowania naobszarzp Miasta i Gminy Ostrzesz6w

w wyborach do Parlamentu Europejskie go, zarz4dzanych na dnefi'l czernca 2009 roku
(nr 169/2A09)

r) zniany uchwaly Nr )OOIV2 07 /2005 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia l0 marca 2005
roku w sprawie u4czenia nieruchomoft:i polozonej w Ostrzeszowie przy ul. Sportowej
(m r77t2009)

1 0. Odpowie dn rn interpelacje i zapyrann
11. Sprawy r6ime i informacje
12.Zakofrcznne

Do n-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczacy Rady Miejskiej otworzyl
obnady )Ory sesji Rady Miejskiej i stwierdzif 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Pzedstawienie oonadku obnd XXV sesii Radv.Mieiski.ei,
pr@ przedstawilporzqdek obrad, kt6ry radni

otrzymali z zaptoszeniem na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek - ZastEpcaBurmistrza wnosi o wprowadzenie do porz4dku
obrad sesji nastqpujqpych projekt6w uchwal w sprawie:
- nabycia nieruchomofr:i gruntowej poloZonej we wsi Ostrzesz6w Pustkowie
gmina Ostrznsziw (rr 17612009)

- nniany uchwaly Nr )CflII/2 0712005 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia
10 marca 2005 roku w sprawie uficzrnnnieruchomo5ci poloZonej
w Ostrzeszowie przy ul. Sportowej (m 17712009)
Rada MiejskajednogloSnie (20 glosow ,td') ptzylgla wniosek Zrctppcy
Burmistrza..

ffi; *c?;;sniej szymi ustaleniami Przewodniczqcy Rady zglo sit
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Aleksander J6zefiak.

Radny Aleksande r J 6zefiak wy t azil zgo dg na kandy dowanie.
Rada idiejska jedno glo5nie (20 glosow, 7t) wybrata radnego Aleksandra
J6zefiakasekretarzem obrad )OfV sesji Rady Miejskiej.

sesji bez odczflania.
Wniosek stanowi zalwnti/r. do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o czymradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow, zd') przyipla zglo szony wniosek.

nuAny Jan G6ra - sekretarz obrad XXIV sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjEciaprotok6l z poprzedniej
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Do p-ktu 5-so Informacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyzsz4 informacjq zloi:yl Przewodniczqpy Rady Miejskiej.
Informacja stanowi "atqcnk do protokolu.

Do o-ktu 6-go Snrlwozdanie Burmistfla z realizacii zldafi w noprzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastgpca Burmishza zloirytpowyzsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi z'alacantk do protokolu.

Do n-ktu 7-eo InterDelacie i zaovtania radnvch
Radny Ryszard Szymafski przedstawilpytanie jednego z mieszkaric6w
dotyczqpe zabezpieczenn ptzez Pogotowie Ratunkowe dostgpu do pomocy
medycznej mieszkaricom Miasta i Gminy ostrzesz6w w prz5padku

Mgkejchoroby. Na terenie powiatu zakontraktowano 2 karetki
pogotowia" w tym tylko jedn4 karetkE specjalistycm4@ lekarzem)'
Jest to wysoce niewystarcniqce. Wprz5padku or,yja"d., karetki specjalis-
tycmej do osoby nieprrytomnej z terenu gminy Czajk6w (co moZe trwa6
nawet do 2 godzin) mieszkancy6 gniny, dotknipci naglymi przypadkami,
za$ ataJryyflrrutratq zdrowia hrb irycia pozostajqbez pomocy. Proponuje,
aby Rada Miejska skierowala do Wojewody apel o wsparcie dziilaft Starosty
w tym zakresie.
Zapytuje czy naul. I Maja bedezainstalowane lampy oSwietleniowe.
Wieczorami dochodzi tam do atct6w wandaliznnr. Na dwa pisma kt6re
skierowal wcze5niej do Wydzialu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej
w powyZszej sprawie (iedno z nich w ubieglym roku, drugie?.latatemu)
otrzynnl identyczne odpowiedzi, irc bpdne opracowany projekt techniczny

oSwietlenia. Radny wyraza swoje niezadowolenie uzyskanymi odpowie-
dziami i zapytuje, jak dlugo moZna czr;k'airnrealizacig tego zadania.
Radny genryt Kajser zapytuje w imieniu mieszkanc6w jak faktyczrie
wygl4da sytuacja odno5nie zatrudnienia w Leoni Autokabel Polska
* Ortrr"r^wie. Jakie sqoficjalne informacje dotycz4ce zwolnieri. Zwtaca

siE z proSbqo przedstawienie np. na kolejnej sesji Rady Miejskiej informacji

na ternat obecnej sytuacji spolecmo-gospodarczej na terenie naszej gninY

w zwi4zku z nadclodz4cYm kryzYsem.
Zapytuje o dzialaniapodejmowane w L6dzkiej Specjalnej Strefie Ekono-
miiznq zlokalizowanej na terenie Ostrzeszowa. Zavwaia, ?n nateterie
Dolnego Stq$ku strefr takte dzialajqprginie, a u nas nie widac efekt6w
ich furikcjonowania. Zwracasig z zapytaniem jakie sqpodejmowane
dzialanana tym terenie i kto ma na nie wplyw, aby grunty wchodzqce
w sklad LSSE (a jeste6my ich whscicielami od l2lat) nie byly ugorami.
Dalej pyta czy bqd4tworzane plany odnowy i rozwoju dla innych wsi
* nasr"i gminie podobnie do tych stworzonych dla wsi Siedlik6w
i Rogasryce.
nunny Andrzej Manikowskipyta na jakim etapie jest realizacjaprojektu,
kt6rypodjpla Rada Miejska p6l roku temu w sprawie nniannazlrr niekt6-

rych ulic w Ostrzeszowie.
Prosi o prznjtznnewiat autobusolvych poniewaz s4w oplakanym stanie
(m.in. znajduj4ce sig w Olsrynie iprzy wyjeldde z ul. Gen. Sikorskiego.
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Radny Jerzy Snilcryfisktz-apytuje czyjest mo2liwe wystgrowanie nie-
zyciowych przepis6w dotyczqcych tworzenia nowych punkt6w uslugowo-
handlowych. Chodzi o to, czy uslugodawcukt6ry chce otworzyd nowy
punkt musi utworzy6 w pobli2u lokalu miejsce parkingowe. W opisanej
wyzej sytuacji zrr:mrlazlsig mieszkaniec, chcqpy utworryd nowy 7al<Nad
uslugowy z 3 miejscami pracy, a jedyn4w tym przeszJcodqjest konieczno56
utworzenia takiego miejsc4 co z kolei jest bardzo trudne do nealizowania
zuwagina wystpujQce w poblizu lokalu trzy parkingi.
PowyZsza, sprawa trwa juz bafim dlugo i jak na razie nre doczekala sig
pozytywnej realizacii.
Radny Marek Czwordon zapyntie czy to prawd4 2e w godanrach
popoludniolvych zamkniEte sA sale gimnastyczne w szkolach ponad
gimnazjalnych. JeSli tak, to czy zrrarrc sqpowody takiej decpit'
czy powoduj4to wzglgdy ekonomiczne, cry iwrc.

Do n-ktu 8-so Zanvtania i wnioski przewodniczacvch dzielnic i soltvs6tg
Jan Szkopek - Przewodnicz4cy Rady Dzielnicy w 2 zapytuje cry jest
przeirdzsatnbudowa parkingu przy rrl. Zamkowej od posesji p.I-akomych
do Stalchemu.
Zwrasauwagg na fatalny stan kanatizacji na ul. Norweskiej. Wodoci4gi
Ostrzeszowskie przepro w adz)\y wizj g lokalna w/w kanalizacj \ ale zmzAd
dzielnicy rie znawniosk6w z niej wynikajqpych. Uwa2u irekanaluacja
na ul. Norweskiej wymaga pilnych prac.
ZwracauwagQ na dziury wystpujqpe w nawierzchni ulicy osiedlowej
na Osiedlu Zamkowym prry blokachT -10. Zapytuje cry nie jest taniej poNozyt,

tam nawierzchniE asfaltow4ni2 w ciqgle latac pojedyfczs ddrury.
W zwiezlil zwlw zaplaniemradny Jercy Srulczynski zulraca sig z proSb4

o wyjaSnienie do kogo nale24ulice wewngtrzne na Osiedlu Zamkowym.
Ulaiwi to komunikacjE mipdzy mieszkaricami aznz4damitych ulic w kwestii
ich modernizacji.
Zapytujexczy jest moffiwa budowa chodnika przy ul. Zat*owei po prawej

stronie od Stalchemu do Intermarche-

Do n-ktu 9-so Podiecie uchwal w sprawie:
a)

pdward Skr4rpek - Przewodniczryy Rady Miejskiej przedstawil powyaszy
projekt uchwaly. Podftreslil, ,te plarry pracy ustalily poszczeg6lne stale
Komisje.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,zd) podiElauchwalE.
Uchwala Nr Wy | | 86 | 2009 stanowi zalacank do protokolu.

b) zmianv w budiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w na 2009 rok
hr 17412009\
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projekt uchwaly zostalpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ;a'') podjpla uchwalg.
Uchwala Nr )O(V/187/2009 stanowi zatrAczrrlrk do protokolu-
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c) zaciaeniecia dlusoterminoweso krqdvtu bankoweqo oraz zobowiazania
weksloweso (nr 163/2008)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projelct uchwaly zastalpozytywnie zaopiniowany ptzez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obnady sesji.
Rada Miejska jednoglo3nie (20 glosow ,Za") podiQla uchwalg.
Uchwala Nr )Oil/i 1 8 8120A9 stanowi zalrynk do protokolu.

d) udzielenia z budietu Miasta i Gminv Ostzesz6w pomocv finansowei
Woiew6dztwu Wielkopolskiemu na zadania z zakresu drosownictwa
oraz zawarcia pqrozumienia (nr 16412009)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly-
Projekt uchwaly zo*atr pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,ztt) podiElauchwalg.
Uchwala Nr )OW/l 89/2009 stanowr zalry rk do protokolu-

e) udzielenia z budietu Miasta i Gminv Ostrzesz6w oomocv finansowei
Powiatowi Ostneszowskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa
oraz zawancia porozumienia (nr 17112009)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,dtt') podiEb uchwalg.
Uchwala Nr )Oil//19012009 stanowi zatryzntk do protokolu.

f) zbvcia nieruchomo5ci sruntowei polo2onei we wsi Roi6w w reionie
ulicv Hetmafskiei (nr 159/2008)
Pawel uscinowicz - ll zastgpca Burmistrza przedstawil powyzszy
projekt uchwaly.-Stale 

Komisje nady Miejskiej pozyfnvnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,pt') podipNauchwalg'
Uchwala Nr )O(V/ I 9 | I 2009 stanowi zalqczrlk do protokolu.

g) nabvcia niemchomoSci smntowei poloionei we wsi Ostzesz6w
Pustkowip smina Ostrzesz6w (nr 170/2009)
Fawel Uscinowicz -ll T,astgpca Burmistrza przedstawil powyaszy
projekt uchwaly.
Stut" fo*i.je Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,ra-') podjeb uchwalg.
Uchwala Nr )O(V/192/2009 stanowi zal4czrr/r. do protokolu.

h) nabvcis nieruchomosci sruntowei Doloionei we wsi Ostflesz6w
Pustkowie gmina Ostrzesz6w (nr 17612009)
Pawel u*:inowicz - II ZastEpca Burmistrza przedstawil powyirszy
projekt uchwaly.
Podkre5lil, 2rc przedstawiona dziano to druga c2966 dotyczqpa
dzrallrr z poprzedniej uchwaly.

Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,pd') podje\auchwalg.
Uchwala Nr )O(V/19312009 stanowi zalqczrrk do protokolu.
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i) okreflenia zasad zawierania na koleinv okres um6w dzieriaw.
naimu i uivczenia zawartych na czas okre5lonv do tzech lat
(nr 166a/2009)
Pawel UScinowicz - II Zastgpca Burmist rza przedstawrl powyiszy
projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,sd') podjglauchwalg.
Uchwala Nr )Oil// I 9 4 I 2009 stanowi z atqcntrk do protokofu .

j) wvdzieriawienia erunt6w (nr 165/2009)
Pawel UScinowicz -lI Zastgpca Burmistrza przedstawil povtyiszy
projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ;a'') podjqla uchwalE.
Uchwala Nr )O(V/195/2009 stanowi zalqcntk do protokolu.

k) oddania w uivczenie niemchomo5ci zabudowanvch budvnkami
komunalnvm na nzec,z Zakladu GosDodarliii Mieszkaniowei sD6lka
z o.o. z,/s w Ostrzeszowie (nr 173/2009)
Mariusz Witek - Tastgpa Burmistrza przedstawil powyzszy
projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,'za) podjEla uchwalg.
Uchwala Nr )O(V/l 9 6/2009 stanowi zalTcnrk do protokolu.

l) zmiany Prcsramu Kanalizacii Gminv Ostnesz6w (nr 16212009)
Mariusz Witek - ZastEpa Burmistrza przedstawil powy^Ty
projekt uchwaly.
Stut" fo*irie Rady Miejskiej pozyrywnie zaopinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny slawomir odrobinskiwnosi o opracowanie plan6w tworznnia
o g6lnych oczy szczaki w zabudowie zwartei.
Rada Miejska jednogloSnie (20 gtosow ;a") podjEla uchwalp.
UchwalaNr )O(Vll97/2009 stanowi zal4cntk do protokolu-

w
dla mieszkarhc6w Miasta i Gminv Oshzesz6w inwestuiacvch

w ozvdomowe oczvszczalnie Sciek6w w latach 2008 - 2009
(nr 161a/2009)
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powyzsry
projekt uchwaly.
State Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
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Radny Slawomir Odrobinski stwierdza 2e dofinansowanie dla grup
mieszkanc6w bqdq przekazywane indywidualnie dla kaZdego.
Proponuje opracowanie mini regulaminu dla grup mieszkaric6w otaz
wsp6lnot.
Z,astgpca Burmistrza potwierdzif ire temat wsp6lnot i gntp mieszkaric6w
musimy rcrwiryac.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,gai') podiEla uchwalE.
Uchwala Nr )OO//l 98 12009 stanowi zal4cmi/t do protokolu.

Przewodnicz4cy F.ady Miejskiej oglosil 25-minutow4 prTr;rw7 w obradach
(godzina DE - 1235.

m) ocenv aktualno5ci studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospodarowania pzestfzenneeo Miasta i Gminv Ostzesz6w
oraz plan6w mieiscowvch (nr l67al2009)
Teresa Sufiyd -Naczelnik Wydzialu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony
Srodowiska przedstawila powyzsry projekt uchwaty.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyv/nie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Adam zawadapodkreSlil knaleiry okresli6 przebieg drogi nr 449
- by jak najprEdzej podjqp temat. stwierdzil, ire nanasrymterenie brak jest

kopalni piasku.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ;a') podjela uchwalg.
Uchwala Nr )O(V/ I 9 9 I 2009 stanowi - atqcmtk do protokolu.

1) przvstanienia do sporzadzenia zmianv Studium uwarunkowaf
t he"ilt ow zaeospo
Ostrzesz6w (nr 168/2009)
Teresa S"fityd -Naczelnik Wydziatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony
Srodowiska przedstawila powyitszy proiekt uchwaly.
stale Komisje Rady Miejskiej po4rtywnie zaopinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,pt') podiEla uchwalp-
UchwalaNr )0O//20012009 stanowi zatqcnrk do protokolu.

o) przvstaoienia do spozfldzenia mieiscoweso Olanu zasospodarowania
terenu poloioneso we wsi Roeaszvce (nr 17212009)
f"r"ra S"tryd -Naczelnik Wydziatu Gospodarki Przestrzennej i Oclrrony
Srodowiska przedstawila powyzszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porvtywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,pai') podiEla uchwalQ.
UchwalaNr )O(V/20112009 stanowi zatqcz'ntk do protokolu.

p) utwonenia odr.ebnvch obwod6w qlosowania na obszaze Miasta
i Gminy Ostnzesz6w w wvborach do Parlamentu Eurorteiskiesor
zanadzonvch na dzierfi 7 czerwca 2009 roku (nr 169/2099)
Wodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawil projekt uchwaly.
Ponadto prznd*awrNopinie Domu opieki spolecznej w Kochlowach.
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ffil,ffHhYfrIffi :,Ttr'L,i#:-""ffi 3#"5ffin?",
Radna Krystyna Sikora wnosi o wykre5lenie z projektu uchwaly z $ I
pr:nlctu 2 ,,2,. Nr 16 w Domu Pomocy Spoleczrej w Kochlowach,
Kochlowy l" iprzeredagowanie $ I - 20 glosow ,,zd'- jednogloSnie.
Rada Miejskajednoglorinie (20 glos6w ,zd') Wdiela uchwalg-
Uchwala Nr )O(V/20212009 stanowi zalncank do protokotu.

r) zmianv uchwalv Nr XXIIV207/2005 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 10 marca 2005 roku w sprawie uivczenia nieruchomo5ci
oolo2onei w Ostrzeszowie nrzv uL Soortowei (nr 17712009)
Mariusz Witek - ZastqrcaBurmistrza przedstawil powyxry projekt.
Radny Henryk Mackanid sfiwierdzit, Ze Komisje domagaly sig opinii
prawnej w sprawie otresow uiryczenia i gospodarowania na terenie
przekazarrym w uiry czsnte.
Rada Miejska 14 glosami ,,2t', | ,,prz-ecitv" i 5 ,,wstrrymuj4cymi"
podjehuchwalq.
UchwalaNr )O(V/20312009 stanowi zatqcank do protokolu.

Do n-ktu 10-eo Odnowiedzi na interDelacie i zaovtania
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,7d') zaakceptowala przeslanie
do Wojewody Wielkopolskiego apelu w sprawie karetki w Pogotowiu
Ratunkowym w Ostrzeszowie zgodnie z interpelacj4 zgtoszon4 na sesji..
Przewodnic zWy Rady Miejskiej zapwntt, 2e apel zostanie do Wojewody
przeslany.
Mariusz Witek - ZastEpca Burrnistrza wyja5nil:
- na ul. I Maja zaloaonojednelampe, drugrej nie zalo?nno poniewaZ
wla5ciciel posesji nie wyr"azil zgody,
-sprawQdzialalnowi\'6dzk'reiStrefr Ekonomiczrej,
- nie mamy opracowanych plan6w dlaposzrzeg6lnych wsi w gminie,
ale zbieramy materialy by wyst4iC o Srodki znwnqtrnrc

- wiaty przystankowe nale@ do wlaScicieli dr6g,
- gdne mo2na wz4dnt parking uzale2r:ione jest od zapisu w palnie

przs*rzewtego zagospodarowania terenu,
- montowanie telefonii kom6rkowej takhe uzaleinione jest od zapis6w
w planie przestrzennego zagospodarowania'

- sale girnnastycnew szkolach sqwykorzysfywane w godzinach popolud-
niowYch,
- budowa parkingu na ulicy Zamkowej - sprawQ przekaZemy do Starostwa
poniewaz ulica Zarnkowa jest drogqpowiatowq

- sprawQ kanaluaqina ul. Norweskiej przekaircmy do V/odoci4g6w
0strzeszowskictr,

- na Osiedlu Zamkowym gmina mo1e przejqt tylko ulice osiedlowe
rnlei4ce do gminy.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, 2e wyslane zostalry pisma
do Rady Dzielnicy Nr 2 i Starostwa Powiatowego w sprawie zl^nianna N
ulic. Starostwo odpowie dzialo negatywnie-
Radna Krysryna Sikora wyjaSnilq 2e Komisja BudZetu i Przestrzegania
Prawa oraz Komisja o5wiaty, Kultury, Sportu izdrow:nzapomaly si?
z mateiaNami dotyczryymi ̂niffi nazw ulic.
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Do n-ktu ll-so Sprawv n62ne i infomlacie
ZastgpcaBurmistrza poffirmowal, 2e Powiatowy Urz4d Pracy przepro-
w adzrt anb,tetyzacjg zaklad6w pracy i 2 zakJaAy zapoviedz-ialy zwo lnienia.
Jeden - 40 pracownik6w, a w ,IEONI' - 1.250 pracownik6w straci pracQ,
pozostanie - 400 os6b.
Radny fukadiusz Suchanecki npytuje czy stosuje siE zwolnienia z podatku
od nieruchomo$ci dla przedsigbiorc6w.
I6zef Cnwordon-Naczelnik Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy odpo-
wiedzial, irc nezygnowali5my ze stosowania zwolnieri z podatku od nieru-
chomo Sci dla przedsiEbiorc6w.
Poinformowal ze tereny przy oc4rsz-czaln 5ciek6w, kt6re mo2na by orry-
dnerimvrt( hb sprzeda6 nie majqwytyczonej drogi.
ZastEpca Burmistrza stwierdzif 2e przetargrn driaNki w strefie ekonomicz-
nej to sprawdzian nastroj6w inwestor6w.
Radny Henryk Mackani6 wni6sl o przygotowanie prz,ez Powiatowy Ur?4n
Pracy dobrej informacji dla os6b trac4cych pracQ o mo2:liwoSciachizasa-
darlt" z kt5rych moZna skorzystac jako bezrobotny.
Crrzegorz Rycerski - Dyrektor Miejsko-Gminnego O5rodka Pomocy
Spolecznej poinformowal, 2e odby\y sig spotkania z osobami trac4cymi
pracQ w ,IEONI". PodkreSlil 2s zasady dla wszystkich bezrobotnych s4
takie same.
Przewodnic z4cy P.ady Miej skiej zapo n:e'l z pismem Andrzej a Grzyba -

Posla na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie instrument6w wsparcia
dla samorz@6w powiatowych w sytuacji naglych ̂nianna rynku pracy.
Pismo stanowi ?alryczrtlk do protokolu.
J6zef Czwordon-Naczelnik Wydziatu Promocji i Rozwoju Gminy przed-
stawil informacjg o wnioskach o dofinansowanie przrygotowanych
przezWydznlw roku 2008 i opracowanych w roku 2009-
Informacja stanowi ?al4czrni/t. do protokolu-

Obrady sesji opu5cil radny Slawomir Odrobinski.

Radny Adam Zawada stwierdza" ire;
- w trybie pilnym winna byi zrnieniona ustawa o zam6wieniach
publicznych poniewaZ obecna utrudnia dzialanie,

- radni w interpelacjach winni zglasza(, sprawy bardzo wanrc. Drobniejsze
sprawy winny byt zgNaszane na Komisjach.

Radny Aleksander Jlzefrakpotwierdza, 2e sprawy interpelacji winny by6
przedyskutowane na posiedzeniach Komisji.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal, Ze kolejna sesja odbqdzie
sig w dniu 23 kwietnia b,r. Gl6wnym tematem bedzie absolutorium dla
Burmistrza Miasta i Gminv.
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Do p-ktu 12-so Zakoftczenie
er"e*oAnicracy Rady Miejskiej lr6tko podsumowal przebreg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudnalw obradach i zamknd obrady )O(V sesji

Rady Miejskiej.

RadaPodjqla 18 uchwal.
Rada iozpo cz-eJa obrady o godzinie 11@, a z*oirczy\ao godzinie 145.

Sekretarz
obrad XXV sesji RadY Miejskiei

mgr inZ. Aleksander J6zefiak

Protokolowala:


